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Bestyrelsen Dagtilbud Hornsherred 

   

 

Den 29. november 2021     
 

MØDEDELTAGERE  

  

 

 

 Referat 
Sag nr. 1  Covid-situationen 

Det anbefales at man henter/afleverer udenfor. 

Børn skal opdeles stuevis, men ikke udenfor. Det er kun en anbefaling. 

Vi er stadig meget udenfor. Men er også indenfor. 

Der luftes ud og vaskes hænder regelmæssigt. 

Der må stadig holdes møder. 

 

Sag nr. 2  Normering og økonomi 

Der er en del ledige stillinger – især søges der efter pædagoger. 

Normering vil næste år være lidt mindre end i år. Sidste år fik Frederikssund 

andel af de ekstratimer, som regeringen havde afsat til normering - selvom 

Frederikssund allerede opfylder minimumsnormeringen. Det er få timer, det 

handler om.  

Bestyrelsen er bekymret over at kommunen samtidig sparer på institutionernes 

vikartimer, som en del af en kommunes strategi for at nedsætte sygefravær. 

Det vil betyde, at der både forsvinder økonomi til vikarbudgettet og normering 

på samme tid. 

10%-puljen, som er til fælles indkøb i husene, er i år gået til puslebord i 

Vandkunsten, serviceaftaler på cykler. Derudover har Kragebakken købt to 

elcykler. Der er også købt en letvægtskrybbe i et af husene m.m. 

 

Sag nr. 3  Forældremøder i efteråret 

Forældre har været glade for at få lov til at komme ind i husene og se 

hinanden. 

De forskellige huse lavede forskellige aktiviteter, bl.a. halloween-temaer. Nogle 

huse starter tidligere med mødet end andre, og har gode erfaringer med 

dette. Der er blandt andet gode erfaringer med, at børn er med til dagen – og 

passes, imens der er møde. 

Bestyrelsesrepræsentanter gennemgik bestyrelsens arbejde på 

forældremøderne. 
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 Referat 
 

Sag nr. 4  Børnetrivselsundersøgelse 2021 

Det er forældrene, som hjælper deres børn med at svare på undersøgelsen 

derhjemme. Nogle forældre har lavet undersøgelsen i børnehusene, hvor der 

har været lavet en ”svar-café”. 

Væsentlige punkter er bl.a.: 92% er glade for at gå i børnehave, ligesom 

sidste år. Andelen af børn, som mangler nogen at lege med er faldet med 5%. 

Der er stor forskel på, hvad børnene siger ift. at de savner nogen at lege med i 

kommunen. Men i Hornsherred er der færre, som savner nogen at lege med. I 

2019 var den på 36% - i år er den nede på 24%. 

Der laves handleplaner ud fra børnetrivselsundersøgelsen. Sidste år blev der 

arbejdet med medbestemmelse, hvilket har udviklet sig positivt i år. 

Forældrebestyrelsen pointerer, at trivselsundersøgelsen stadig skal besvares 

hjemme med forældre. Dog at det er godt med en ”hjælpecafé” i institutionen. 

Flere forældre har også oplevet it-vanskeligheder i år, hvor login/start af 

undersøgelsen virkede ulogisk, og muligvis har gjort, at nogle forældre ikke 

har fået svaret.   

Næste år vil bestyrelsen gerne have undersøgt, om husrådet kan supporte 

med trivselsundersøgelsen.  

 

 

 


